
Voorzitter: Weisglas

Tegenwoordig zijn 133 leden, te weten:

Van Aartsen, Aasted Madsen-van Stiphout, Albayrak,
Algra, Aptroot, Arib, Van As, Atsma, Azough, Van Baalen,
Bakker, Van Beek, Blok, Blom, Van Bochove, Boelhouwer,
Bos, Van den Brink, Brinkel, Buijs, Bussemaker, Van de
Camp, Çörüz, Crone, Van Dam, Depla, Dezentjé Ham-
ming, Van Dijk, Van Dijken, Dijksma, Dijsselbloem,
Dittrich, Douma, Dubbelboer, Duivesteijn, Duyvendak,
Van Egerschot, Eski, Ferrier, Van Fessem, Fierens, Van
Gent, Gerkens, De Haan, Van Haersma Buma, Van der
Ham, Hamer, Haverkamp, Heemskerk, Van Heemst,
Herben, Hermans, Hessels, Van Heteren, Van Hijum, Hirsi
Ali, Hofstra, Ten Hoopen, Huizinga-Heringa, Irrgang,
Jager, Joldersma, Jonker, Jungbluth, Kalsbeek, Kant,
Karimi, Knops, Koopmans, Kortenhorst, Koşer Kaya,
Kraneveldt, De Krom, Kruijsen, Van der Laan, Lam-
brechts, Leerdam, Lenards, Van Lith, Luchtenveld,
Mastwijk, Meijer, Mosterd, De Nerée tot Babberich, Nijs,
Noorman-den Uyl, Van Oerle-van der Horst, Omtzigt,
Oplaat, Örgü, Ormel, De Pater-van der Meer, Rambocus,
Roefs, Rouvoet, Samsom, Van der Sande, Van Schijndel,
Schippers, Slob, Smeets, Smilde, Snijder-Hazelhoff,
Spies, Van der Staaij, Sterk, Straub, Stuurman, Szabó,
Tichelaar, Timmer, Timmermans, Tjon-A-Ten, Varela, Van
Velzen, Vendrik, Verbeet, Verburg, Verdaas, Vietsch,
Visser, Van der Vlies, Bibi de Vries, Jan de Vries, Klaas de
Vries, Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers,
Weisglas, Wilders, Van Winsen, De Wit en Wolfsen,

en mevrouw Van der Hoeven, minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw Dekker, minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer,
de heer Brinkhorst, vice-minister-president, minister van
Economische Zaken, de heer Van Geel, staatssecretaris
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer, de heer Van Hoof, staatssecretaris van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, en mevrouw Ross-van Dorp,
staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mede dat zijn
ingekomen berichten van verhindering van de leden:

Koenders, Smits, Halsema, Vos, Nawijn en Lazrak,
wegens bezigheden elders;

Van Bommel, wegens verblijf buitenslands;

Eijsink, Van Miltenburg, Marijnissen en Vergeer, wegens
ziekte.

Deze berichten worden voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen stukken staan op een lijst
die op de tafel van de griffier ter inzage ligt. Op die lijst
heb ik voorstellen gedaan over de wijze van behandeling.
Als aan het einde van de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik aan dat de Kamer zich
met de voorstellen heeft verenigd.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Duyvendak aan de staatssecretaris
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer en de minister van Economische Zaken over beider
uitspraken over kernenergie.
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De heer Duyvendak (GroenLinks): Voorzitter. Ik wil
beginnen met een citaat. ’’Op basis van milieu-
overwegingen kom ik tot de conclusie dat het niet
verantwoord is ruimte te geven aan kernenergie.
Uranium is smerig en eindig en als er politieke chaos
komt, is het risico groot dat overheden hun centrales
verwaarlozen met alle veiligheidsrisico’s van dien. Zo
lang het afvalprobleem niet is opgelost, is kernenergie
voor mij geen optie. Ook zonder kernenergie moet
Nederland kunnen voldoen aan de Kyotodoelstelling, met
energiebesparing kan veel meer worden bereikt dan tot
nu toe is aangenomen.’’ GroenLinks had het niet beter
kunnen zeggen! Smerig, veiligheidsrisico’s, afval-
probleem, niet nodig voor Kyoto, veel meer doen aan
energiebesparing, maar wie zei dit? Staatssecretaris Van
Geel, nog geen tweeëneenhalf jaar geleden.

Afgelopen zondag zei hij echter: nieuwe kerncentrales
in Nederland zijn een serieuze optie. Maar, staatssecreta-
ris Van Geel, het verbruik van uranium is nog net zo
smerig, radioactief afval nog steeds meer dan 100.000
jaar levensgevaarlijk en zeer giftig, en kerncentrales zijn
alleen maar een groter potentieel doelwit voor terroristen
geworden. Kortom, de problemen met kernenergie zijn
nog net zo groot. En, staatssecretaris van Geel, kernener-
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